



Til medlemmer i Østre Agder forum for infrastruktur og samfunnsplanlegging

Referat fra møte i forum for infrastruktur og samfunnsplanlegging fredag 11. desember

| <i>Sted</i> | <i>Tid</i> |
|-------------|------------|
|-------------|------------|

| | |
|---------------------------|-------------------------------------|
| <i>Havnegata 8, Risør</i> | 11. desember 2024 kl.08.30-13.00 |
|---------------------------|-------------------------------------|

Til stede: Høyer-Berntsen, Fredrick (Froland), Haugland, Anne Cathrine (Arendal), Solheim, Kamilla (Risør), Ødegård, Christina (Åmli), Hansen, Lars Ole (Grimstad), Ausland, Tonje Berge (Gjerstad), Andersen, Siri S. (Østre Agder samarbeidet).

Forfall: Bekken, Ola Skei (Grimstad) Birkeland, Anne Karen (Tvedestrand), Mo, Harald (Vegårshei).

Saksliste:

Sak 23/24 **Godkjenning av [referat](#) fra møte i forum for infrastruktur og samfunnsplanlegging 18. oktober 2024.**

Sekretariatsleders forslag til vedtak:

Referatet godkjennes.

Sak 24/24 **Arbeidsgruppe VA/reanseanlegg**

Hva har skjedd i arbeidsgruppa frem til nå, hvem er deltakere, og hvordan er det tenkt å jobbe fremover? Sekretariatsleder informerte.

Det er basert på følgende vedtak i kommunedirektørutvalget:

Sak 05/24 Utredning av et eventuelt samarbeid innenfor VA-sektoren eventuelt et utvidet samarbeid innenfor renovasjon

Vedtak:

Østre Agder kommunedirektørutvalg anbefaler representantskapet i Østre Agder-samarbeidet om å avsette forventet innsparing på ansvar 1207001 Sekretariat Østre Agder-samarbeidet på kr.200.000 for å kunne finansiere en utredning av muligheter og begrensninger knyttet til etablering av VA-samarbeid mellom alle eller mange kommuner i Østre Agder-samarbeidet.

Arbeidsgruppen er opprettet etter ønske fra kommunedirektørutvalget, for å få satt i gang en mulighetsstudie rundt et eventuelt samarbeid på renseanlegg og reservevannsløsning mellom kommunene i Østre Agder – samarbeidet. Det er satt av 200 000 til denne mulighetsstudien, og det brukes til konsulenthjelp.

Det ble opprettet en egen analysegruppe som skal koordinere arbeidet mot konsulent Asplan Viak, med egen koordinator. Denne gruppa rapporterer til arbeidsgruppa, som igjen rapporterer til Forum for infrastruktur og samfunnsplanlegging.

Basert på vedtak i KDU, regner arbeidsgruppen seg egnet til å kunne bekrefte en bestilling til Asplan Viak dersom kravspek fyller kravene til deltakerne i arbeidsgruppen har diskutert seg frem til.

Asplan Viak lager et forslag til kravspek på hva som kan leveres av analyse/muligheter for 200 000. Innhold: først og fremst hvilke kommuner/ hvor det er mest hensiktsmessig å samarbeide om felles renseanlegg, men også forslag til hvilke kommuner som kan samarbeide om reservevannsløsning.

Forslaget fra Asplan Viak sendes til Eirik. Når analysegruppa er enige om endelig kravspek, er det godkjent i arbeidsgruppa at de kan ta den endelige avgjørelsen og sende bestilling til Asplan Viak, helst før juleferien.

Den endelige bestillingen med kravspek sendes fra analysegruppa videre til arbeidsgruppe VA og til Forum for infrastruktur og samfunnsplanlegging for informasjon.

Vedtak:

Saken tas til orientering.

Sak 25/24 **Ny møteplan – datoer for 2025**

Møtedatoer for hele 2025 ble gjennomgått.

Vedtak:

Følgende møtedatoer er bestemt for 2025: Ca hver annen måned, klokken 9-12.

7. februar

4. april

6. juni

29. august

8. oktober

12. desember (u/sekretariatsleder)

Sekretariatsleder sender ut innkallinger så raskt som mulig. Hvert medlem fra den kommunen som skal være vertskap ordner møterom og eventuelt kaffe/te/frukt.

Sak 26/24 **Fast punkt: samstyringsmodell IKT agder**

Fredrick informerte om hva som er skjedd i gruppen for samstyringsmodell i IKT agder der han representerer gruppen for samfunn. Han sender over referatene så forumet får jevnlige oppdateringer på det som skjer i møtene.

Diskusjonene i samfunnsgruppa gikk ut på at man hele tiden tenker på gevinster ved å innføre nye system, man må også være litt bevisst på realismen i disse gevinstene og hvor store kostnadene er i forhold til eventuelle innsparinger. Også hva det er man faktisk får ved å innføre nye systemer/programmer, kanskje spesielt i teknisk sektor.

Una Nwajei er med i møtene som representant fra IKT agder.

Vedtak:

Saken tas til orientering. Anne Cathrine tar en status fra porteføljerådet i neste møte i februar.

Sak 27/24 **Orientering fra kommunene**

Orientering fra hver kommune i forhold til infrastruktur og samfunnsplanlegging/bygg. Bred diskusjon, eller punkt fra den kommunen vi besøker? Naturlig å ha en runde fra den kommunen vi besøker. Kamilla hadde en veldig fin gjennomgang på samfunnsutvikling i Risør.

Vedtak:

Informasjonsrunden tas til orientering.

Sak 28/24 **Fast punkt: 10 minutter til egne prosjekter**

Det kan jobbes mer med hva som bør planlegges i forkant av tilsyn på beredskap. Lars Ole tilbød seg å sende over tips til medlemmene i forhold til hva som ble gjennomgått i deres tilsyn.

Samarbeid i Østre Agder: Det bør også ses på mulighetene om samarbeid rundt tilsyn etter forurensingsforskriften og tilsyn etter plan og bygningsloven.

Vedtak:

Saken tas til orientering. Lars Ole sender en liste med tips til hva som er lurt å tenke igjennom i forkant av eventuelle tilsyn på beredskap i kommunene.

Sak 29/24 **HMS innen tekniske fag**

HMS innenfor tekniske fag etter innspill fra Grimstad kommune – Lars Ole Hansen fra Grimstad innledet. Etter det var det en runde rundt bordet der alle kommunene la frem ting fra egen kommune som kunne være interessant for deltakerne i forumet.

Det var gode diskusjoner i sammenheng med runden. Det er lurt å samarbeide litt uformelt for å se litt på nivå av regler ved HMS ved tekniske tjenester.

Vedtak:

Saken tas til orientering.

Sak 30/24 **Eventuelt**

Ingen saker ble meldt inn.

For leder av Østre Agder teknisk forum Fredrick Høyer-Berntsen

Siri Sølberg Andersen

Sekretariatsleder Østre Agder-samarbeidet IPR (Interkommunalt Politisk Råd)